
Zápis z 1. jednání Stavební komise Rady městské
části Praha-Lipence dne 25. 1. 2023

Účastníci (online): Martin Vanko, Karin Tvrdá, Jan Kadlec, Michal Zahradník, Karel Krůta, Marek
Janka
Neomluven: Petr Šindelář

Komise je schopná usnášet se, protože je přítomno 6 ze 7 členů. Závěry a doporučení komise jsou
platná, hlasuje-li pro ně nadpoloviční většina přítomných členů komise, v případě rovnosti hlasů
rozhoduje hlas předsedy komise.

Program
1. Návrh směny pozemků
2. Informace o záměrech zařazených do rozpočtu na rok 2023

1. Návrh směny pozemků
Pan Roman Pecl navrhl 3. 11. 2022 směnu svých pozemků parc. č. 1920/9 a 1934/3 o celkové
výměře 259 m2 za část pozemku 2181/1 ve vlastnictví hl. m. Prahy a ve správě MČ Praha-Lipence.
Po pozemcích pana Pecla vede komunikace Na Lhotkách. Navrhovatel vlastní také parcely 2181/26 a
2181/25 a získáním přilehlé části pozemku 2181/1 by tyto parcely rozšířil.

Původní návrh pana Pecla (červeně jsou označeny pozemky, které by získala obec, žlutě pozemky,
které by získal p. Pecl):



Komise posoudila dvě další varianty směny, které připravila Karin Tvrdá.

Varianta 1, ve které je zachována prostupnost pro pěší od ulice Na Lhotkách na louku za budoucí
výstavbou. Obec by získala pozemky o výměře 313 m2:

Navrhovatel by získal pozemek o výměře 303 m2 a rozšířil by oba své pozemky o  4 m po celé délce:



Varianta 2, ve které není zachována prostupnost. Obec získá pozemky o výměře 259 m2:

Navrhovatel by získal pozemek o výměře cca 310 m2:



Pozemky, které již MČ spravuje, jsou na tomto leteckém snímku vyznačeny modře:

Usnesení 1/2023
Komise vítá návrh směny pozemků, který obci umožní získat pozemky pod komunikací Na
Lhotkách a usnadní správu této komunikace. Získané pozemky spolu s parcelou 1934/1, která
je již ve správě MČ, umožní využít větší plochu ku prospěchu veřejnosti, například k parkování
aut chatařů nebo jako veřejný prostor. Ze tří projednávaných variant komise preferuje variantu,
která umožňuje prostupnost od ulice Na Lhotkách na louky za budoucí výstavbou. Obě další
projednávané varianty jsou také možné, přičemž případné rozdíly v hodnotě pozemků je třeba
nechat ocenit a finančně vyrovnat při směně.

Pro: Kadlec, Vanko, Janka, Tvrdá, Zahradník, Krůta
Proti: -
Zdržel/a se: -

2. Informace o záměrech MČ zahrnutých v návrhu rozpočtu na
rok 2023
Komise vzala na vědomí informace o záměrech v roce 2023:

- studie proveditelnosti cyklostezky do DČ
- studie proveditelnosti stezky pro pěší a cyklisty podél Berounky z DČ na Kazín
- studie přístavby tělocvičny
- oprava ul. Za hrází, K Obsinám asfaltovým recyklátem
- rekonstrukce podlahy v garáži hasičské zbrojnice
- zahájení architektonické soutěže na admin. centrum
- studie proveditelnosti hřbitova
- územní studie čtyř rozvojových území


